
P r o t o k ó ł  Nr 11/08 
Komisji Budżetowej Rady Gminy Miastkowo 

z dnia 17 marca 2008 roku. 
 
 
 Posiedzenie komisji odbyło się dnia 17 marca 2008 roku w lokalu Urzędu Gminy – 
pokój nr 9 w godz. 8.00 – 13.30. Posiedzenie Komisji prowadziła Przewodnicząca Komisji -  
Maria Jadwiga Czartoryjska. W posiedzeniu uczestniczył cały skład komisji – 5 osób. 
 
Członkowie  obecni  na posiedzeniu : 
 
1. Maria Jadwiga Czartoryjska 
2. Wojciech Ustaszewski 
3. Paweł Kamiński 
4. Szczepan Stefański 
5. Katarzyna Chojnowska  
-   lista obecności w załączeniu. 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Wójt Gminy – Lidia Małgorzata Grzejka. 
2. Skarbnik Gminy – Pelagia Rydel 
 
Porządek  dzienny  posiedzenia: 
 
1.Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku dziennego. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a) ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych 
innych składników wynagrodzenia, a także wysokości oraz szczegółowe zasady 
przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego w szkołach na terenie Gminy 
Miastkowo, 
b) ustalenia zasad korzystania ze stołówki szkolnej oraz wysokości opłat za posiłki  
w Szkole Podstawowej w Miastkowie, 
c) zmian w budżecie gminy na 2008 rok, 
d) zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Zakładowi Gospodarki Komunalnej  
e) przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania ,,Łomżyńskie Porozumienie 
na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich”. 
4. Opracowanie planu pracy komisji na rok 2008. 
5. Sprawozdanie z działalności komisji od początku kadencji i za rok 2007. 
6. Zapytania i wolne wnioski. 
 
 
PRZEBIEG   POSIEDZENIA : 
 
Ad.1. Przewodnicząca Komisji - Maria Czartoryjska dokonała otwarcia posiedzenia witając 
zebranych. Następnie stwierdziła prawomocność posiedzenia i zapoznała z porządkiem 
dziennym, który w głosowaniu jawnym komisja jednogłośnie przyjęła do realizacji  
(za głosowało 5 osób, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). 
 



Ad.2. Następnie Przewodnicząca zapoznała z protokołem z poprzedniego posiedzenia. 
Do przedstawionego protokołu nie wnoszono żadnych uwag. W związku z powyższym 
przyjęcie protokołu poddano pod głosowanie jawne. Za przyjęciem protokołu głosowało 5 osób, 
przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła,  
że protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.3. Przewodnicząca poinformowała, że na dzisiejszym posiedzeniu należy zaopiniować 
projekty uchwał w sprawach: 
a) ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych 
innych składników wynagrodzenia, a także wysokości oraz szczegółowe zasady 
przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego w szkołach na terenie Gminy 
Miastkowo. 
 Projekt przedmiotowej uchwały przedstawiła Pani Wójt wyjaśniając, że zgodnie  
z Kartą Nauczyciela Rada zobowiązana jest do ustalenia w drodze regulaminu wysokości 
stawek dodatków nauczycielom. Regulamin był uzgodniony ze Związkiem Nauczycielstwa 
Polskiego, który nie wnosił żadnych uwag do przedmiotowego projektu. 
 Analizując projekt uchwały Komisja nie wnosiła żadnych uwag. 
Wobec tego Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie jawne wniosek o pozytywne 
zaopiniowanie projektu uchwały. Za wnioskiem głosowało 5 członków komisji, przeciwnych 
nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały pod obrady sesji. 
 
b) ustalenia zasad korzystania ze stołówki szkolnej oraz wysokości opłat za posiłki  
w Szkole Podstawowej w Miastkowie. 
 Pani Wójt wyjaśniła, że w związku z uruchomieniem stołówki szkolnej zobligowani 
jesteśmy do ustalenia zasad korzystania ze stołówki oraz ustalenia wysokości opłat za posiłki 
osób z nich korzystających tj. uczniów oraz pracowników szkoły. 
 Komisja analizując projekt uchwały stwierdza, że w § 3 - opłata za korzystanie  
z posiłków przez nauczycieli oraz pracowników szkoły odpowiadająca pełnym kosztom jego 
przygotowania winna być wyższa ze względu na coraz wyższe koszty energii oraz wody.  
Komisja proponuje zmienić stawkę z kwoty 3,30 zł na 3,50 zł. Powyższą propozycję 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie jawne. Za przyjęcie kwoty 3,50 zł głosowało  
5 członków komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było.  
Do pozostałej treści projektu uchwały nie wnoszono żadnych uwag. 
Opinia Komisji zostanie przedstawiona na najbliższej sesji. 
 
c) zmian w budżecie gminy na 2008 rok. 
 Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. Proponowane zmiany dotyczą 
zwiększenia planu dochodów i wydatków o kwotę 392.999 zł, zmniejszenia planu dochodów  
i wydatków o kwotę 36.066 zł. Następnie szczegółowo wyjaśniała każdą zmianę. 

Do przedstawionych zmian nie wnoszono żadnych uwag. Komisja pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt. Za pozytywną opinią głosowało 5 osób,, przeciwnych nie 
było, wstrzymujących się od głosu nie było. Opinia o przedmiotowym projekcie zostanie 
przedstawiona na sesji Rady Gminy. 

 
 d) zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Zakładowi Gospodarki Komunalnej. 
Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wyjaśniając, że przygotowano go, ponieważ zapis 
w Statucie Zakładu Gospodarki Komunalnej uległ zmianie tzn. jednostka nie prowadzi 
sprzedaży paliw. Należy, więc nieaktualny zapis wykreślić. 
 Do przedmiotowego projektu uchwały Komisja nie wnosiła żadnych uwag. 



W związku z tym Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek w sprawie pozytywnego 
zaopiniowania projektu uchwały. Za pozytywną opinią głosowało 5 osób, przeciwnych nie było, 
wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Opinia zostanie przedstawiona Radzie Gminy  
na najbliższej sesji. 
 
e) przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania ,,Łomżyńskie Porozumienie 
na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich”. 
 Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji. Do projektu uchwały 
członkowie nie wnosili żadnych uwag. Następnie Przewodnicząca poddała pod głosowanie 
wniosek o pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały. Za wnioskiem głosowało jednogłośnie  
5 osób obecnych na posiedzeniu. Przewodnicząca stwierdziła, że opinia o przedmiotowym 
projekcie jest pozytywna i zostanie przedstawiona na najbliższej sesji. 
 
Ad.4. Przewodnicząca przedstawiła komisji swoje propozycji do planu pracy na 2008 r. - 
określając zadania, jakie powinny być realizowane. Do przedstawionego planu nie wnoszono 
żadnych uwag. Komisja jednogłośnie zaakceptowała proponowany plan pracy na 2008 rok  
(za było 5 osób, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). Komisja 
przedłoży swój plan pracy Radzie Gminy na najbliższej sesji. Plan pracy komisji na 2008 rok  
w załączeniu. 
 
Ad. 5. Komisja sporządziła sprawozdanie ze swojej działalności od początku kadencji, które 
zostanie przedstawione Radzie Gminy na najbliższej sesji. Sprawozdanie w załączeniu. 
 
Ad.6. W punkcie zapytania i wolne wnioski nie rozpatrywano żadnych spraw. 
 
 W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji i wyczerpaniem porządku dziennego 
Przewodnicząca zamknęła posiedzenie komisji. 
 
 
Protokołowała: 
 
Maria. Czartoryjska                 Przewodnicząca  Komisji 
 
                 Maria Jadwiga Czartoryjska 
 


